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высоком спросе на продукты исламских банков, а также об их способности конкурировать с 
традиционными финансовыми институтами. Всего в мире насчитывается около 200 
финансовых учреждений исламского типа. Общая сумма их капитала еще в 2006 г. составила 
около $12,3 млрд., величина совокупных активов – $258 млрд. при располагаемых 
финансовых ресурсах в $113 млрд. 

Как ни странно, основным перспективным полигоном исламского банкинга в 
Восточной Европе многие эксперты считают Украину. В разгар кризиса несколько 
украинских банков, в частности ВТБ Банк и БТА Банк, начали консультироваться со 
специалистами в области мусульманской экономики. 

Специалисты уже предполагают, что в скором будущем исламские банки потеснят 
позиции западных банков в арабских странах. И это создаст объективные условия для более 
интенсивного перенесения основ исламского банкинга на другие регионы исламского мира, а 
затем за его пределы. 

Исламский банк – это успех в будущем. Наверное, исламская банковская система 
предстает перед нами как особая форма капитализма, которая будет взаимодействовать с 
западной, китайской или российской моделями капитализма. И такую тенденцию можно 
только приветствовать. Любая деятельность, в том числе финансовая, должна 
согласовываться с нравственными установками, что в нашем мире является весьма ценным. 
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BODY ART AND GESTATIONAL PAINTING  

AS A BUSINESS INNOVATION 
Body art is a sub-category of performance art, in which artists use or abuse their own body to 

make their particular statements. 
In more recent times, the body has become a subject of much broader discussion and 

treatment than can be reduced to body art in its common understanding. Body painting is a form 
of body art. Unlike tattoo and other forms of body art, body painting is temporary, painted onto the 
human skin, and lasts for only several hours. 
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Baby bump painting (or gestational art) is fast becoming a popular trend in the last trimester 

of pregnancy. It is an amazing opportunity to capture this special time and have photos to look back 
on and cherish.  

Baby bump painting is an ideal gift for baby showers, and gives mum to be the chance to take 
some time for herself and relax whilst being painted. Each picture is created with non-toxic paint 
that is completely safe for pregnant women to use and lasts all day before it can be removed with 
baby wipes or soapy water. 

For today's society virtual values have become very important. Everyone has an account on 
social networks. Majority, regardless from they sex, profession and age are registered on 
entertainment sites, read various blogs. Virtual communication has become familiar and common 
place .A Marketing research and a survey was performed in social networks. After data analysis, the 
conclusion was made that this service will be a success to young and active people. Main clients of 
the service are women. But the most popular niche is gestational painting (body-art for pregnant 
women). Practically all the surveyed people were female gender, who is going to become a mother 
or who is planning to become in the non-nearest future, with a great pleasure would use this service 
and they are comfortable with the price. 
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